
 

 

 

 

 

akershus@fnf-nett.no |  Storgata 28A, 0184 Oslo |  90 65 16 61 

organisasjonsnummer 918 940 359 | bankkontonummer 1503.91.72701 |  www.fnf-nett.no/akershus  

 

Tid:   tirsdag 31. august 2021, kl. 16:30 – 18:30 

Sted:   OOFs lokaler, Storgata 28A, 0184 Oslo 

 

Til stede:  Tom Fremstad (OOF), Jørgen Fog (Skiforeningen), Ellen Andreassen (NOF OA) og 

Maria R. Tesaker (FNF koordinator Akershus). 

Ikke til stede:  Bent Nydahl (NJFF Akershus), Inger-Marie J. Gulliksen (Oslofjordens friluftsråd), 

Helene Bugge (DNT Oslo og Omegn) og Ulf Kristiansen (NOA). 

 

Symboler:  Beslutningssak  Orienteringssak Drøftingssak Sak med vedlegg 

Sak 46/21 Godkjenning av innkalling og saksliste + referat fra styremøte 16. juni  

Vedlagt er referat fra styremøtet 16. juni. Godkjent på e-post. 

Oppdateringer er markert i rødt, men er ikke med i offisielt referat. 

Godkjent. 

 

FNF Akershus’ arbeidsform og virkeområde  

Sak 47/21 Styremøter for resten av 2021   

Datoer for resten av årets styremøter må bestemmes. 

Vi pleier å ha et i slutten i midten av oktober og begynnelsen av desember. 

Forslag: 

OKTOBER: torsdag 14. oktober eller torsdag 21. oktober 

NOVEMBER: tirsdag 30. november 

Sendes ut til resten av styret på e-post for godkjenning. 

 

Sak 48/21 Regionalt råd for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet i Viken   

Representanter fra friluftslivet er oppnevnt til rådet. Sak flyttet fra forrige styremøte. 

Tom orienterte fra siste møte i rådet fredag 11. juni. 

Referat fra 
Styremøte i FNF Akershus 

mailto:dagligleder@fnf-nett.no
http://www.fnf-nett.no/agder
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 Koordinator sender ut referatet fra møtet til styret. 

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 49/21 FNF høstsamling – styremedlemmer er invitert  

FNF nasjonalt inviterer styremedlemmene til FNF sin nasjonale høstsamling hvert år. I 

år blir det ikke nasjonal, men regional FNF samling. Styremedlemmer er invitert til 

delen som varer fra fredag 26. november ca. kl. 15 til lørdag 27. november ca. kl. 17. 

Samlingen vil finne sted på Østlandet, mest sannsynlig «i midten» av regionen. De 

som ønsker må gjerne delta, FNF dekker kostnadene.  

Styret tok dette til orientering. 

Saker 

Sakslista er de 5 siste utgavene av Friluftsnytt:  

Friluftsnytt nr. 15 – 20. august 2021 

Friluftsnytt nr. 14 – 6. august 2021 

Friluftsnytt nr. 13 – 2. juli 2021 

Friluftsnytt nr. 12 – 18. juni 2021 

Sak 50/21 Opplegg stortingsvalg 2021 og Friluftslivets Uke  

Friluftslivets Uke sparkes i gang første helga i september. FNF Akershus bidrar med 

følgende: 

• Promotering og utsending av oppdatert hefte over natur- og friluftslivsaktiviteter 

i Oslo og Akershus. 

• 3. september - Politisk arrangement på nett om Oslofjorden, sendes fra 

Skjærhalden. I samarbeid med FNFene rundt Oslofjorden.  

• 5. september - Friluftslivets dag og Barnas våtmarksdag i Fetsund, etter gjeldende 

smittervernregler. 

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 51/21 Infrastrukturkorridor Krokstad Miljøpark - Heia, Lillestrøm  

Nedre Romerike Avløp (NRA) planlegger en infrastrukturkorridor fra Krokstad 

Miljøpark til Heia næringspark, i Lillestrøm. Se uttalelse her. 

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 52/21 Planprogram kommuneplan, Enebakk  

Frist: fredag 8. september 

https://mailchi.mp/4732f27c75c0/friluftsnytt-nr-10-21-mai-13394254
http://eepurl.com/hFmOJj
https://mailchi.mp/595e63345694/friluftsnytt-nr-10-21-mai-5715146?e=c971978d88
https://mailchi.mp/4be68a31b2f4/friluftsnytt-nr-10-21-mai-5183586
https://fnf-nett.no/akershus/friluftslivets-uke-hefte-fullt-av-mulige-natur-og-friluftslivsaktiviteter/
https://fnf-nett.no/akershus/friluftslivets-uke-hefte-fullt-av-mulige-natur-og-friluftslivsaktiviteter/
https://fnf-nett.no/buskerud/friluftslivets-uke-2021-fnf-oslo-og-viken/
https://fb.me/e/1Bz9K3dF8
https://forumfornaturogfriluftsliv.sharepoint.com/:w:/s/FNF/EelUOrOHOvZIpsOHaaKrLMYBwnxw6ISV88YNhJthECnhdw?e=H8NOo5
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Planprogram kommuneplan, Enebakk er på høring. Utkast fra FNF er nå ute hos 

organisasjonene for gjennomlesing.  

 Jørgen orienterte om situasjonen med adkomst gjennom Børter.  

Koordinator legger til noe om ulempen avstengingen av tilgangen til Østmarka fra 

Enebakk. 

  

Sak 53/21 Samfunnsdel med arealstrategier, Rælingen  

Frist: utsatt til 16. september 

Samfunnsdel og arealstrategier, Rælingen er på høring. 

Koordinator holder på med innspill.  

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 54/21 Planprogram regionale planer, Viken  

Frist: fredag 24. september 

Planprogram regionale planer, Viken er på høring. Planlegger å gå gjennom og skrive 

innspill i samarbeid med FNF Buskerud og FNF Østfold. Koordinator deltok på 

høringsmøte 23.08. 

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 55/21 Forslag: Seminar/webinar biologisk mangfold og skogsdrift  

Sak utsatt fra forrige styremøte. Organisasjoner i Vestby har foreslått for FNF å få 

til noe rundt biologisk mangfold og skogsdrift. NINA arrangerte et lignende webinar i 

starten av juni (opptak her). 

Gjermund Andersen fra NOA har gitt ut bok «Nytt skogbruk!» som har til hensikt å 

belyse og drøfte utfordringene i det norske skogbruket, samt skisserer mulige 

løsninger. 

OOF arrangerte seminar ang. hogstformer i 2019 med Skogselskapet i Oslo og 

Akershus. 

 

NOF OA arrangerer medlemsmøte «Fugler og skogbruk» tirs 12. oktober, der Svein 

Søgnen skal holder foredrag. Han arbeidet med skogsertifisering, miljøhensyn og 

frivillig vern av skog. Koordinator forsøker å delta. 

 

Sak 56/21 Høringsradaren  

IT-gruppa i FNF jobber med en oversikt på nett over høringer som kan ha 

konsekvenser for natur og friluftsliv. Siden skal lanseres i september/oktober.  

https://www.enebakk.kommune.no/varsel-om-oppstart-av-arbeid-med-ny-kommuneplan-og-hoering-og-offentlig-ettersyn-av-planprogram-for-ny-kommuneplan.6396646-359470.html
https://forumfornaturogfriluftsliv.sharepoint.com/:w:/s/FNF/EWuZkS1tG9FKlxOFDx8SLNABMzCdepMgRMvRuFu4J0UxMw?e=ufNmb7
https://www.ralingen.kommune.no/?cat=294287
https://viken.no/politikk/slik-kan-du-pavirke/horinger-og-offentlig-ettersyn/horing-planprogram-for-regionale-planer-i-viken.102920.aspx
https://www.youtube.com/watch?v=Qo-lKEK0RTQ&ab_channel=Naturforskning
https://www.ark.no/boker/Gjermund-Andersen-Nytt-skogbruk-9788293512172
https://skogselskapet.no/markasamlingen-2019/
https://oa.birdlife.no/aktiviteter/1141
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Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 57/21 Kurs i høst  

FNF Akershus arrangerer to kurs i høst i samarbeid med FNF Oslo: 

• Tirsdag 28. september, kl. 17-18:30: Plan- og bygningsloven på 1-2-3 

• Tirsdag 16. november, kl. 17-18:30: Verne natur - hvordan går man frem? 

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 58/21 Høstens prioriteringer  

Oppsummering av året og forslag ble gjennomgått av koordinator. Punkter fra 

drøfting av høstens prioriteringer: 

• Viken fylkeskommune – tettere kontakt med plan og miljø 

• Motorvei-debatt: E16 Kongsvinger-Kløfta 

• Møter med tilsluttede organisasjoner  

• Ny oversikt over høringer relatert til natur og friluftsliv på nett 

• FNF Oslo og Viken – hva skjer rundt sammenslåing? 
 

Eventuelt 

Ny strømforbindelse Hamang – Bærum – Oslo 

FNF Akershus og FNF Oslo uttalte seg i saken på vegne av Akershus og Oslo Orienteringskrets, 

Bærum Natur- og Friluftsråd, DNT Oslo og Omegn, Naturvernforbundet Oslo og Akershus, 

Oslofjordens Friluftsråd. 

Konsesjon for bygging av ny strømforbindelse med luftledning på hele strekningen er nå gitt. 

Dette er delvis i tråd med FNF sitt innspill. Store deler av områdene under den eksisterende 

kraftledningen er verdifulle friluftslivsområder og viktige naturområder. Kabel ville hatt 

positive effekter for landskapsbilde og opplevelsesverdier. Samtidig er det nettopp 

luftledningens byggeforbudssone som har vernet disse verdifulle områdene fra å bli nedbygd. 

Vedtaket åpner for riving av eksisterende master og oppsetting av færre, men men mye 

høyere master. FNF ønsket kabel med forsikring om at frislupne områder ikke ble nedbygd. 

Forsikringen ligger ikke i NVE sine hender, men kommunene.  

NVE begrunner konsesjonen for luftledning (og ikke kabel) med at den er 4x billigere enn 

kabel og at konsekvensene med ny luftledning er små siden det allerede er luftledning på 

strekningen i dag.  

Ettertekst: Arbeiderpartiet har stilt spørsmål om vedtaket i saken til olje- og energiministeren. 

Svar har per i dag ikke kommet ennå. 

 

https://fnf-nett.no/akershus/28-sept-webinar-plan-og-bygningsloven-pa-1-2-3/
https://fnf-nett.no/akershus/16-november-kurs-verne-natur-hvordan-gar-en-frem/
https://fnf-nett.no/akershus/uttalelse-til-ny-stromforbindelse-hamang-baerum-smestad/
https://www.nve.no/konsesjon/konsesjonssaker/konsesjonssak?id=5158&type=A-1
https://www.stortinget.no/no/Saker-og-publikasjoner/Sporsmal/Skriftlige-sporsmal-og-svar/Skriftlig-sporsmal/?qid=85782
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Kartleggingsgruppe 

Mangelfull naturmangfold-kartlegging er et stort problem i planprosesser. I styremøtet kom 

det inn et innspill/ønske om en lønnet kartleggergjeng i regi av FNF som ble sendt ut for å 

supplere svake kartlegginger. Fra diskusjonen: 

• Stort behov og et forståelig ønske 

• Men kommunens jobb og utgift 

• Hvem skal betale?  

 

Neste styremøte 

Bestemmes over e-post pga. få styremedlemmer til stede.  

 

Maria R. Tesaker 

1. september 2021 

 


